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ŠVENČIONI Ų RAJONO SAVIVALDYB ĖS TARYBA
 

TARYBOS POSĖDŽIO 
PROTOKOLAS 

 
2022 m. vasario 28 d. Nr. T1-2 

Švenčionys 
 

įvyko 2022 m. vasario 28 d. nuotoliniu būdu. 
– 10.00 val. 

džio pirmininkas – Rimantas Klipčius, savivaldybės meras.
džio sekretorė – Martyna Mosevičiūtė, Švenčionių rajono savivaldyb

 rajono savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai, posėdyje dalyvauja 2
dyje nedalyvauja Violeta Grigorjeva. 
dyje dalyvauja: rajono savivaldybės administracijos skyrių ved

dalyvaujantys svarstant atskirus klausimus. 
čius siūlo pradėti rajono savivaldybės tarybos posė

– 25, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
ĘSTA. Pradėti posėdį.  

čius supažindina su savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarke.
 buvo sudaryta iš 4 klausimų: 

ų rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 27 d. sprendimo Nr. T
iausio leistino pareigybių skaičiaus nustatymo rajono savivaldyb

l pritarimo S ̌venčionių rajono savivaldybės dalyvavimui „
ėmis; 

2024 m. rajono savivaldybės vietinės reiks ̌mės keli

̌iūros ir plėtros programos finansavimo lės ̌ų 
rajono savivaldybės susisiekimo infrastruktūros objektams fin

Rimantas Klipčius informuoja, kad į darbotvarkę yra siū
l bendradarbiavimo sutarčių su Rusijos federacijos ir Baltarusijos Respublikos 

. 

čius siūlo balsuoti dėl posėdžio darbotvarkės  
– 24, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

ĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei. 

čius paaiškina, kad pagal Švenčionių rajono savivaldyb
reglamento reikalavimus reikia patvirtinti posėdžio darbo reglamentą.  

ą pateikiantiems siūloma skirti – 5 minutes, bus užduodami tik klausimai.
Sprendimo projektus pristatantiems skirti – iki 1 minutė

pristatantiems bus užduodami klausimai, siūlau pateikti po 2 klausimus nuo daugumos
Pasisakantiems skirti iki 1 min., frakcijos vardu iki 1,5 min., prieš pasisakym

ĖS TARYBA 

meras. 
savivaldybės mero padėjėja. 

dyje dalyvauja 24 tarybos nariai. 

s administracijos skyrių vedėjai, kviestieji asmenys, 

s tarybos posėdį ir dėl to balsuoti.  

s tarybos posėdžio darbotvarke. Posėdžio 

s tarybos 2014 m. vasario 27 d. sprendimo Nr. T-14 
iaus nustatymo rajono savivaldybės biudžetinėse istaigose“ 

s dalyvavimui „Tūkstantmečio mokyklų̨“ 

s kelių objektų prioritetinės eilės 

ų paskirstymo ir naudojimo 

ros objektams finansuoti tvarkos apras ̌o 

ę yra siūloma įtraukti papildomą 
 su Rusijos federacijos ir Baltarusijos Respublikos 

 rajono savivaldybės tarybos veiklos 

bus užduodami tik klausimai. 
iki 1 minutės, sprendimo projektus 

klausimus nuo daugumos ir mažumos. 
i 1,5 min., prieš pasisakymą informuojant, kad 



bus kalbama frakcijos vardu. Svarstomu klausimu tarybos narys gali kalbėti tik vieną kartą. Jeigu 
klausimams lieka laiko, jų skaičius gali būti neribojamas. 

Pirmąją pertrauką siūlau skelbti po 1,5 val. darbo. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
1. SVARSTYTA. Dėl 2022-2024 m. rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių objektų 

prioritetinės eilės patvirtinimo. 
Pranešėjas Grigorijus Avinas, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyrius 

vyriausiasis specialistas. 
 
Rimantas Klipčius informuoja, kad yra gauti Simonos Kazlienės, Janinos Deveikienės, 

Raimondo Pauliukevičiaus, Romualdas Pauliukevičiaus, Valerijaus Jurgelianec, Vaclovo Vilkoit 
nusišalinimai nuo svarstomo klausimo.  

(Simonos Kazlienės vienoje iš sąraše pažymėtų gatvių artimas žmogus turi nekilnojamąjį 
turtą) 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Nušalinti Simoną Kazlienę nuo svarstomo klausimo. 
(Janina Deveikienė gyvena vienoje iš sąraše pažymėtų gatvių). 
BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Nušalinti Janiną Deveikienę nuo svarstomo klausimo. 
(Raimondas Pauliukevičius vienoje iš sąraše pažymėtų gatvių artimas asmuo (tėvas) turi 

nekilnojamąjį turtą.) 
BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Nušalinti Raimondą Pauliukevičių nuo svarstomo klausimo. 
(Romualdas Pauliukevičius nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes vienoje iš sąraše 

pažymėtų gatvių gyvena). 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Nušalinti Romualdą Pauliukevičių nuo svarstomo klausimo 
(Valerij Jurgelianec nusišalina, nes gyvena vienoje iš projektuojamų gatvių). 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Nušalinti Valerijų Jurgelianec nuo svarstomo klausimo 
(Vaclav Vilkoit nusišalina, nes vienoje iš gatvių yra jo darbovietė). 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Nušalinti Vaclovą Vilkoit nuo svarstomo klausimo 
 
Pristatomas sprendimo projektas dėl 2022-2024 m rajono savivaldybės vietinės reikšmės 

kelių objektų patvirtinimo prioritetinis eilės. Privalome turėti patvirtintą trimetį planą. Tai yra 
Lietuvos Respublikos kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo įstatymo pakeitimo 
įstatymas. Šis norminis aktas įsigaliojo šių metų vasarį. 

 
Vida rastenienė paklausė kokiu procentu pasiskirstė gatvės Pabradėje, Švenčionyse ir 

Švenčionėliuose? 
Pranešėjas atsako, kad bandė tai daryti po lygiai.  
Antonijus Jundo teikė pasiūlymą, kad keliai, kurie yra Baltarusijos pasienyje būtų 

prioritetinėje eilėje. 



Pranešėjas atsako, kad pastaba priimta ir kai tvirtins šių metų programą tikėtina, kad šie 
objektai joje atsiras. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – , SUSILAIKĖ – , NEBALSAVO – . 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
2. SVARSTYTA. Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų paskirstymo 

ir naudojimo Švenčionių rajono savivaldybės susisiekimo infrastruktūros objektams finansuoti 
tvarkos aprašo patvirtinimo. 

Pranešėjas Grigorijus Avinas, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyrius 
vyriausiasis specialistas trumpai pristatė sprendimo projektą. 

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
3. SVARSTYTA. Dėl 2022-2024 m. rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių objektų 

prioritetinės eilės patvirtinimo 
Rimantas Klipčius informuoja, kad yra gautas Rimo Klipčiaus, Rajos Krupeninos, Rimanto 

Klipčiaus nusišalinimai nuo svarstomo klausimo.  
(Rimas Klipčius nusišalina nuo šio sprendimo svarstymo, kadangi žmona dirba 

Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnazijoje mokytoja). 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rimo Klipčiaus nusišalinimo, svarstant sprendimo 

projektą. 
BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Nušalinti Rimą Klipčių nuo svarstomo klausimo. 
(Raja Krupenina nusišalina nuo šio sprendimo svarstymo, kadangi dirba Zigmo Žemaičio 

gimanzijoje mokytoja) 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rajos Krupeninos nusišalinimo, svarstant sprendimo 

projektą. 
BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
(Rimantas Klipčius nusišalina nuo šio sprendimo svarstymo, kadangi mama dirba 

Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnazijoje mokytoja). 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rimanto Klipčiaus nusišalinimo, svarstant sprendimo 

projektą. 
BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Kultūros, švietimo, jaunimo 

ir sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
Pristatomas Tarybos sprendimo projektas, kuriuo pritariama dalyvavimui savivaldybės ir 

kuriuo įgaliojimas Švenčionių rajono savivaldybės direktorius jam nesant, direktoriaus 
pavaduotojas, pasirašyti visus programai įgyvendinti reikalingus dokumentus. 
 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
4. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 27 d. 

sprendimo Nr. T-14 „Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus nustatymo rajono savivaldybės 
biudžetinėse istaigose“ pakeitimo. 

Sprendimo projektą trumpai pristatė savivaldybės administracijos Bendrojo skyriaus 
vedėjos pavaduotoja Ana Zingerienė. 

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 



5. SVARSTYTA. Dėl bendradarbiavimo sutarčių su Rusijos federacijos ir Baltarusijos 
Respublikos institucijomis nutraukimo.  

Sprendimo projektą pristatė Švenčionių rajono savivaldybės meras Rimantas Klipčius. 
BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

 
 
 

Posėdis baigtas 11.10 val. 

 

Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius 

 

Posėdžio sekretorė  Martyna Mosevičiūtė 

 


